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Abstract (en)
[origin: WO2015004192A1] A key (1) for a rotary cylinder lock (2) comprises a key grip (3) and a key shank (4), which adjoins the key grip (3) and
extends along a longitudinal axis (L), wherein the key shank (4) has, on its outside (5), control recesses (10), in particular control bores, for properly
positioning tumblers on the rotary cylinder lock (2) and also has at least one control element (6) arranged in a movable manner in the key shank
(4), which control element (6) has a control surface (8), which interacts with a tumbler (7) of the rotary cylinder lock (2). Furthermore, the key is
characterized in that the key shank (4), in the region of the control element (6), has a tapered cross section (9), which is tapered in relation to the
cross section (11) with the control recesses (10).

Abstract (de)
Ein Schlüssel (1) für einen Drehschliesszylinder (2) umfasst einen Schlüsselgriff (3) und einen sich dem Schlüsselgriff (3) anschliessenden
Schlüsselschaft (4), der sich entlang einer Längsachse (L) erstreckt, wobei der Schlüsselschaft (4) auf seiner Aussenseite (5) Steuerausnehmungen
(10), insbesondere Steuerbohrungen, zur Einordnung von Zuhaltungen am Drehschliesszylinder (2) und wenigstens ein im Schlüsselschaft
(4) bewegbar angeordnetes Steuerelement (6) umfasst, welches Steuerelement (6) eine mit einer Zuhaltung (7) des Drehschliesszylinders (2)
zusammenarbeitende Steuerfläche (8) aufweist. Weiter ist der Schlüssel, dadurch gekennzeichnet, dass der Schlüsselschaft (4) im Bereich des
Steuerelementes (6) einen verjüngten Querschnitt (9) aufweist, welcher gegenüber dem Querschnitt (11) mit den Steuerausnehmungen (10)
verjüngt ist.
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